
Protokoll 1 (9) 

Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

Plats och tid: Svågagården, 28 mars 2011 kl. 9.00 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Anette Svensson (Op) 

Marianne Rahm(Op) 
Helena Larsson (Op) 
Helena Bergerståhl (Op) 
Marianne Tunhult (Op) 
Kenneth Kahlen (Op)  
Helmuth Klingenberg (Op) 
 
 
 

Eva Edström   
Birgitta Hedberg 
Kristina Bäckström  

 
Övriga deltagare: Iréne M. Ilonen, Platschef 

Angelica Bergström, sekreterare 
 
Utses att justera:  Marianne Rahm 
 
Justeringens plats 
och tid: 2011-04-04  kl 16.30 

Underskrifter:  Paragrafer: 10-16 

Sekreterare: 

 
 
Angelica Bergström                                Irene M. Ilonen 

Ordförande: Anette Svensson 

Justerande: 

 
Marianne Rahm   

 



Protokoll 2 (9) 

Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

 

Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2011-04-05 2011-04-26 

Förvaringsplats för protokollet 
Svågagården 

Underskrift 

 



Protokoll 3 (9) 

Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 10 Information om dialogkvällar och konferensdag 

Anette Svensson informerar om den efterfrågade ”Dialogkvällen” och måndag den 18 
april är en sådan bokad. Under träffen den 14 april i Hudiksvall skall nämnden ägna en 
stund åt att diskutera hur upplägget för kvällen skall se ut. Anette Svensson informerar 
även om en skiss på ett förslag till hur en Dialog-kväll kan tänkas se ut som kommit in 
från ledamot Helena Larsson, där Helena bland annat ställer frågan: Hur ska nämnden 
få medborgarna delaktiga och intresserade av de frågor som nämnden arbetar med? 

Angående konferensdagen i Hudiksvall planerar Anette Svensson att ta upp frågan om 
hur själva arbetsklimatet bör vara i nämnden samt de två interpellationer som skickats 
till Svågadalsnämnden och är ställd till Sven-Erik Eriksson och Anette Svensson. 
Nämnden kommer även att få ta del av information från kommunens personal och 
ekonomikontor.   

 

Svågadalsnämnden tackar för informationen. 

 



Protokoll 4 (9) 

Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 11  Beredningens utformning 

Anette Svensson redovisar de olika förslag på konstellationer av  
beredning/arbetsutskott som lämnats till henne.  

Gemensamt för förslagen är att arbetsutskottet inte har någon 
beslutanderätt och skall protokollföras. Gemensamt är också att minst 
tre ledamöter och tjänstemannen föreslås sitta i beredningen. Förslagen 
innebär också att den tredje roterar så att fler får mer kunskap och 
inblick i arbetet. 

 

 

 

Svågadalsnämnden beslutar 

Att tre ledamöter skall sitta i arbetsutskottet varav ordförande och vice 
ordförande är permanenta. Den tredje ledamoten skall rotera bland de 
ordinarie ledamöterna enligt vallistan terminsvis. 

Att arbetsutskottet inte har någon beslutsrätt. 

 

 

Marianne Rahm informerar att hon inte kommer att vara hemma i 
Sverige under stor del av nästa termin då det skulle bli hennes tur att 
sitta med i arbetsutskottet. Hon föreslår att fråga Peter Eriksson om de 
kan byta, att hon sitter med på de två kommande sammanträdena och 
att Peter Eriksson deltar under höstterminen, vilket dagens ledamöter 
tycker låter bra. 

 

 

 

 

 



Protokoll 5 (9) 

Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§12  Svågadalsnämndens åtagande för 2011 

                      Anette Svensson informerar om Svågadalsnämndens förslag till generellt 

åtagande för 2011 gentemot kommunfullmäktige. Se bilaga 1. 

. 

 

                      Svågadalsnämnden beslutar 

                    enligt det föreslagna åtagandet. 
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Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 13 Ansökan från Brännas Byalag 

En ansökan har kommit in från Brännås/Brändbo byalag där de ansöker om ett 
driftsbidrag på 25 000 kronor till deras utomhusbassäng.  

            

             

             

Svågadalsnämnden beslutar 

Att bevilja 25 000 kronor till Brännås/Brändbo byalag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokoll 7 (9) 

Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§14 Svågadalsförvaltningens administration 

Irene M. Ilonen och Kristina Bäckström anmäler jäv och lämnar lokalen. 

Anette Svensson informerar och förtydligar angående förslaget om 
organisationsförändringar rörande platschefens tjänst. Vidare följer en 
lång diskussion kring den administrativa tjänsten och dess framtida 
utformning. 

 

                      

 

                      Svågadalsnämnden beslutar 

• enligt förslaget om arbetsbeskrivningen av platschefens tjänst. 

 

• att i den administrativa tjänsten skall nämnd- 
                                  sekreteraruppdraget ingå.  
 

• att den administrativa tjänstens arbetsbeskrivning på 100% skall      
innehålla: 

                                   Administratör/Pooltjänst, med 50% administrativ del 
                                   och 50% pooltjänst. 
 

• Att platschefen får i uppdrag att undersöka olika möjligheter för 
nuvarande receptionist i planeringen för 
organisationsförändringen. 
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Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 15 Rapport från förhandlingarna med 
Svågagårdens Folkets Hus 

Irene M. Ilonen informerar om de pågående förhandlingarna med 
Folkets Hus och bakgrunden till dessa för den nya nämnden.  

Efter mötet med kommunledningen, kommunchef Bengt Friberg och 
kommunalråd Caroline Schmidt, den 3 mars 2011, där de informerades 
om bakgrund och nuläge angående förhandlingarna med Folkets Hus 
tog de över ansvaret för fortsatta förhandlingar. Caroline Schmidt har 
delegerat förhandlingen till Stefan Bäckström, dvs kommunen 
representeras av Bengt Friberg och Stefan Bäckström i fortsatta 
förhandlingar. Nästa planerade möte är den 30 mars 2011. 

 

                   Svågadalsnämnden tackar för informationen 
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Sammanträdesdatum  
2011-03-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 16 För kännedom 

1. Eva Edström informerar om Ljusdals kommuns indragna 
gymnasiebuss över Svartsjövägen som orsakar stora problem för 
dalens gymnasieungdomar. Föräldraföreningen har skickat en 
skrivelse till Ljusdals och Hudiksvalls kommun inkl. 
Svågadalsnämnden med hopp om en lösning på problemet.  

Irene M. Ilonen och Eva Edström skall undersöka detta vidare 
samt boka ett möte med representanter, tjänstemän och 
politiker, från Ljusdals kommun och Hudiksvalls kommun inkl. 
Svågadalsnämnden. 

2. Underrättelse – Kommunstyrelsen, kallelse 3 februari 2011 och 
10 mars 2011. 

3. Underrättelse – Kommunstyrelsens allmänna utskott, kallelse 22 
mars. 

 

 

 

 

 

 

Svågadalsnämnden tackar för informationen 

 

 

 

 

 


